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Abstract (en)
The system has a specific number (i = 1 to I) of measuring channels, each measuring signal (x<(i)>) having a channel-independent component(s)
which is weighted with a channel-dependent compensation coefficient (A<(i)>), and an additive, channel-dependent interfering component
(u<(i)>). Initially, a preliminary compensation value (sum) is formed from the measuring signals and the compensation coefficients and preliminary
compensated measuring signal values (sk<(i)>) are formed with said compensation value. Measuring channels (j = 1 to J) with a high degree of
interference are then sought. For these channels a respective approximation value (ñ) of the interference signal is determined and used to form a
correction value (@). A final compensation value (sum'), with which the final compensated measuring signal values (sk') are calculated is formed
using the correction values (@).

Abstract (de)
Das System weist eine bestimmte Anzahl (i = 1 bis I) von Meßkanälen auf, wobei jedes Meßsignal (x<(i)>) eine kanalunabhängige Komponente
(s), die mit einem kanalabhängigen Kompensationskoeffizienten (A<(i)>) gewichtet ist, und eine additive, kanalabhängige störende Komponente
(u<(i)>) aufweist. Zunächst wird aus den Meßsignalen und den Kompensationskoeffizienten ein vorläufiger Kompensationswert (sum) und damit
werden vorläufige, kompensierte Meßsignalwewrte (sk <(i)>) gebildet. Dann werden stark gestörte Meßkanäle (j = 1 bis J) gesucht. Für diese wird
ein jeweiliger Näherungswert (ñ) des Störsignals ermittelt, der zur Bildung eines Korrekturwertes (n^) herangezogen wird. Mit den Korrekturwerten
(n^) wird ein endgültiger Kompensationswert (sum') gebildet, mit dem die endgültigen, kompensierten Meßsignalwerte (sk') berechnet werden.
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